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Betreft: Schriftelijke vragen SP - Investeren in Maastricht Brightlands Health Campus en 
‘MakerSpace’. 
 

Geacht college,  

 

De ‘Brightlands Maastricht Health Campus’. Klinkt indrukwekkend, niet? Een plek waar innovatie en 
ondernemerschap samenkomen, waar de toekomst wordt gesmeed met hippe termen als 
‘valorisatie’, ‘incubator’, narratief, business case en ‘MakerSpace’. Maar laten we eerlijk zijn: voor de 
gemiddelde Maastrichtenaar is dit vooral een dure droom vol ronkende projectplannen en abstracte 
beloftes. En ondertussen, als je daar rondloopt, zie je vooral een onooglijke parkeerplaats vol auto’s 
met Duitse kentekens. Maar goed, we gaan als stad wél miljoenen investeren in deze campus. 
Gemeenschapsgeld. Van de Maastrichtenaar. Dus mogen we op zijn minst begrijpen waar we aan 
beginnen? 

Dat brengt ons bij de zogenaamde ‘MakerSpace’, een initiatief dat binnen deze campus moet zorgen 
voor innovatie en bedrijvigheid. Dat klinkt fraai, maar wat betekent dat concreet voor de stad? Voor 
onze inwoners? Voor de gemeenschap? Want we kunnen nog zoveel investeren in de ‘economie van 
de toekomst’, maar als die toekomst vooral is weggelegd voor een selecte groep snelle ondernemers 
en internationale investeerders, dan laten we de gewone Maastrichtenaar (wederom) in de kou 
staan. Daarom heeft de SP een aantal vragen voor het college. 

1. Hoe legt u in begrijpelijke taal uit waarom we als stad überhaupt miljoenen willen investeren 
in de Brightlands-campus? 

2. Wat levert deze investering concreet op voor Maastricht? Hoe wordt de maatschappelijke 
meerwaarde zichtbaar en voelbaar? 

3. Wie profiteert volgens het college het meeste van deze ontwikkelingen? Zijn dat de 
inwoners van Maastricht of toch vooral externe partijen? 
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4. Wat heeft Jan met de Pet hieraan? Hoe vertalen deze investeringen zich in werkgelegenheid, 
kansen en vooruitgang voor onze eigen mensen? 

5. Wij lezen op de website van de Maastricht Brightlands Health Campus bij openstaande 
vacatures dat er welgeteld één concrete vacature open staat. Hoe verklaart de wethouder 
deze situatie terwijl we gelijktijdig, met als beoogde doel het stimuleren van de 
werkgelegenheid, miljoenen investeren? 

6. We weten dat er onlangs een mooi narratief is geschreven en dat er gewerkt wordt aan een 
uitgebreide businesscase. Kan het college garanderen dat deze niet alleen in jargon en 
wollige taal wordt opgesteld, maar ook begrijpelijk en toegankelijk is voor de doorsnee 
inwoner? 

7. In dat kader dagen wij de wethouder uit om in maximaal 1 à 2 A4’tjes het verhaal van de 
campus te vertellen aan de gewone Maastrichtenaar. Daarbij moet vooral worden 
ingezoomd op de maatschappelijke waarde en het praktische nut van deze investeringen. 
Kan het college toezeggen dat dit verhaal via een Raadsinformatiebrief (RIB) met de raad 
wordt gedeeld en op het juiste moment via diverse kanalen aan onze inwoners wordt 
gecommuniceerd? 

We verwachten geen ronkende volzinnen of vage beloftes, maar een verhaal dat 
Maastrichtenaren snappen en waarin ze zich herkennen. Want de komende jaren miljoenen 
gemeenschapsgeld investeren zonder voldoende draagvlak en inzicht? Dat is niet de manier 
waarop wij politiek willen bedrijven. 

 
Hoogachtend, 
 
Jack van Gelooven 
Fractievoorzitter SP  

 


